
Še tretjič o šišenskem
akvariju:

Nisem ,,ze!enec"!
Ko sem prebral članek štefana Hrena,

sem takoj spoznal, da gre za obrekovanje,
hkrati pa tudi za blatenje mojega imena. Če
povzamem njegove besede, potem sem zanj
»zelenec«, ki nima pojma o akvaristiki.

Na te njegove besede bi mu preprosto od-
govoril v nekaj stavkih.

Če se tov. Hren dobro apominja svojih
mladih let, potem bo prav gotovo pomnil tudi
leto, ko se je hodil učit k raeni. Zahajal je
pogosto in tako dobil nekaj osnovnih lekcij
iz akvaristike. Naučil se je tudi nekaj takih
stvari, za katere prav gotovo Be bi slišal v
naši deželi.

Prav gotovo bi moral razumeti, da je 25
let le doba, v kateri je moč dobiti izkušnje.
V 25 letih sem spoznal mnogo Ijudi, med nji-
mi tudi znane biologe in akvariste.

V teh letih nisem dobil nikakršne denanne
pomoči, pa vendar sem vztrajal pri svojem
konjičku. Tov. Hren pa seveda meni, da je
on boljši kot jaz.

Znano pa je seveda tudi to, da tov. Hren
do danes še ni naredil ničesar otipljivega v
akvaristiki.

Ob koncu bi še omenil povabilo Društva
akvaristov. Prirejalo je predavanje, na kate-
rem je med drugimi predaval tudi tov. Hren.
Kot celota je bil njegov referat dober, vendar
ni znal pojasniti nekaj glavnih podrobnosti.

Po končanem predavanju so sklenili, da
bodo napisali v svojem časopisu članek tudi
o zgodovini akvaristike v Sloveniji. Članek
bo napisal tov. Hren, ki je rekel, da ne bo
pisal o akvaristiki, ki je bila pred in po vojni;
ker ta ni pomembna, temveč o akvaristiki
zadnjih let.

Menim, da je minula zgodovina akvaristi-
ke zelo pomembna, kajti to je podlaga za
akvariste.

Na koncu bi dodal še to, naj prepusti tov.
Hren problematiko in razvoj akvaristike Iju-
dem, ki se na to spoznajo in ki se že kot za-
četniki borijo za razvoj te tako pomembne
dejavnosti, ki razvedri vsakega človeka.

Vodja akvarija in laboratorija:
Anton Kresal

Pripis uredništva:
Ne zveni ravno najbolj demokratično, je

pa nujno: z gornjim pismom zaključujemo
pisanje o akvariju tovariša Kresala. Zdi se
nam namreč, da je vsa pisarija že prišla do
točke, ko lahko iz vsega spora izluščimo le en
skromen predlog: naj se tovariš Hren in to-
varjš Kresal ob kavici ter med štirimi očmi
prijateljsko pomenita, kdo od njiju je boljšl
poznavalec akvaristike. Menimo, skratka, da
razprava o tem problemu zlagoma že presega
okvir našega glasila in ga prek rubrike PIS-
MA BRALCEV zagotovo ne bo moč rešiti...


